

Promotion eines furchtbaren Juristen

Roland Freisler und die Juristische Fakultät der Universität Jena
Im Auftrag der Rechtswissenschaftlichen Fakultät der Friedrich-Schiller-Universität Jena herausgegeben von Walter Pauly und Achim Seifert

[A Doctorate for an Abominable Jurist. Roland Freisler and University of Jena's Law Faculty.]



Published in German.

Roland Freisler, notorious president of the »Volksgerichtshof« (People's Court of Justice) in Nazi Germany, was a ruthless perpetrator of merciless terror. This volume sheds light on his relationship with the Faculty of Law at the University of Jena, where Freisler graduated and earned his doctorate in 1922.

Walter Pauly ist Inhaber des Lehrstuhls für Öffentliches Recht, Rechts- und Verfassungsgeschichte, Rechtsphilosophie und Dekan der Rechtswissenschaftlichen Fakultät an der Friedrich-Schiller-Universität Jena.

Achim Seifert ist Inhaber des Lehrstuhls für Bürgerliches Recht, Deutsches und Europäisches Arbeitsrecht und Rechtsvergleichung an der Friedrich-Schiller-Universität Jena.

Thomas Clausen No current data available.

2020. XIV, 101 pages.

ISBN 978-3-16-159462-5

DOI 10.1628/978-3-16-159462-5

eBook PDF 34,00 €

ISBN 978-3-16-159237-9

sewn paper 34,00 €

Order now:

https://www.mohrsiebeck.com/en/book/promotion-eines-furchtbaren-juristen-9783161594625?no_cache=1

order@mohrsiebeck.com

Phone: +49 (0)7071-923-17

Fax: +49 (0)7071-51104



Mohr Siebeck

Mohr Siebeck GmbH & Co. KG

Postfach 2040

D-72010 Tübingen

info@mohrsiebeck.com

www.mohrsiebeck.com